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Fastighetsmarknadsdagen Uppsala Castellums Charlotte Vikström, en av landets främsta kontorsexperter, kommer till
Fastighetsmarknadsdagen Uppsala och berättar om dagens och framtidens kontorstrender.<br /> Passa på och anmäl er nu – i dag
stänger Boka Tidigt-erbjudandet.

Cellkontor, öppna landskap, aktivitetsbaserat, co-working, hemmakontor, caféjobbande, mötesplats, varumärke, lounge, skyltläge eller pingisrum. Vad ett
kontor är, innehåller och används till är numera långt ifrån självklart. Hela samhället och vårt arbetsliv förändras snabbt av digitalisering, gig-ekonomi och
nya affärsmodeller. Hur ska fastighetsägare hänga med och helst ligga i framkant när det handlar om kontorsutveckling? Behöver vi kontor i framtiden? Och
i så fall: Till vad? Charlotte Vikström ger en uttömmande och tankeväckande föreläsning om kontoret, grundfundamentet i många fastighetsbolags
verksamhet.<br /> <br /> Fastighetsmarknadsdagen Uppsala är ett heldagsseminarium om den kommersiella fastighetsmarknaden med fokus på Uppsala.
Det hålls på Elite Hotel Academia i Uppsala den 11 oktober.<br /> <br /> Bland talarna återfinns bland andra Rutger Arnhult, Lennart Weiss, Ingemar
Rindstig och Lena Fahlén.<br /> <br /> Du ser programmet <a href="http://www.fastighetssverige.se/fastighetsmarknadsdagen_uppsala/program">här</a>
och du anmäler dig <a href="http://www.fastighetssverige.se/fastighetsmarknadsdagen_uppsala/anmalan">här</a>. Boka Tidigt-erbjudandet – gå fyra
personer från ditt företag, betala för tre! – stänger i kväll, så anmäl er med en gång!
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